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Velja govorjena beseda. 

 

 

 

Spoštovani predsednik Črne gore Jakov Milatović, 

visoki gostje, 

cenjene predstavnice in predstavniki slovenskih in črnogorskih podjetij ter 

gospodarskih združenj, 

drage gospe in gospodje. 

 

V veliko čast mi je, da vas lahko danes nagovorim na slovensko-črnogorskem 

poslovnem forumu. Vaša udeležba, spoštovane gospodarstvenice in 

gospodarstveniki, kaže na interes gospodarstev obeh držav za nadaljnjo krepitev 

dvostranskega sodelovanja. In to me veseli. 

 

Najprej mi dovolite, da še enkrat poudarim, da so bilateralni odnosi med Slovenijo in 

Črno goro odlični, brez odprtih vprašanj. Sodelovanje med državama zelo dobro 

poteka na številnih področjih. Veseli me, da gospodarski kazalci predhodnih let kažejo 

pozitiven trend. Naj omenim blagovno menjavo, kjer beležimo skoraj 14-odstotno rast 

v letu 2023 (+13,8 %). Poudarila bi lahko tudi področje investicij, kjer podatki za leto 

2022 kažejo njihovo rast za 20 %. In vsi vemo, da je lahko še bolje. Obstaja namreč 

veliko neizkoriščenega potenciala za dodatno okrepitev gospodarskega sodelovanja. 

Danes so z mano slovenska podjetja iz več različnih panog, kar kaže na velik 

podjetniški interes – dajmo odkrivati in izkoristiti te potenciale. Naj bo ta dogodek prvo 

poglavje vsaj ene prihodnje zgodbe o uspehu medsebojnega sodelovanja na tem 

področju.  

 

Slovenija močno podpira Črno goro na njeni evroatlantski poti. Iskreno pozdravljam 

vsa prizadevanja Črne gore za pospešitev pogajalskega procesa na poti v Evropsko 



 

unijo (EU) ter zavezanost pogajanjem z EU, vključno z izvajanjem vsebinskih reform. 

Pomembno je, da se približevanje EU s tako zagnanostjo in tako vsebinsko nadaljuje 

tudi v prihodnje. 

 

V obdobju prilagajanj in sprememb v Črni gori Slovenija verjame, da bo aktualna vlada 

svoja prizadevanja usmerila tudi v zagotovitev varnega in predvidljivega poslovnega 

in naložbenega okolja, pravično obravnavo podjetij v upravnih in sodnih postopkih ter 

njihovo ustrezno pravno varstvo oziroma zaščito. Slednje bo zagotovo prispevalo k 

povečanju blagovne menjave Črne gore z drugimi državami, privabljanju tujih 

neposrednih investicij, ne samo iz Slovenije. Priložnost za okrepljeno sodelovanje na 

gospodarskem področju se bo ponudila tudi v okviru Instrumenta za reformo in rast 

Zahodnega Balkana. Zavedati se moramo, da EU pogojuje financiranje projektov le v 

primeru ustrezne izpolnitve Reformne agende s strani vseh držav Zahodnega 

Balkana. Pri pripravi in implementaciji Reformne agende lahko s svojim znanjem in 

izkušnjami pomaga tudi Center for Excellence in Finance (CEF) v Ljubljani. 

 

Spoštovani, 

 

včeraj sva z gostiteljem, predsednikom Milatovićem, ki je tudi pokrovitelj tega dogodka, 

imela čast nastopiti na ESG Adria Summit. Dogodek obravnava eno ključnih tem 

današnjega časa, ki ima in bo imela velik vpliv na dinamiko naših gospodarstev: 

trajnostni razvoj in odgovornost vseh akterjev, še posebej podjetij, glede okoljskih, 

socialnih in gospodarskih standardov ter njihovega uresničevanja v praksi. 

Odgovornosti podjetij, tako v odnosu do delavk in delavcev, okolja, v katerem delujejo, 

ter družbe, v kateri ustvarjajo, je treba nameniti veliko pozornosti. 

 

Veseli me, da bodo ob robu mojega obiska, v znak naše podpore nadaljnji krepitvi 

sodelovanja, opravljeni tudi prvi bilateralni gospodarski posveti na ravni generalnih 

direktorjev za gospodarsko diplomacijo. 

 

V Črni gori že leta uspešno posluje več slovenskih podjetij. Bi pa želela posebej 

poudariti, da je v Črni gori aktiven Slovenski poslovni klub, ki združuje tako podjetja s 

slovenskim kapitalom, kot tudi podjetja iz Črne gore. Tudi temu je namenjen današnji 

dogodek in prepričana sem, da bo prispeval k novim zgodbam o uspešnem 

sodelovanju med slovenskimi in črnogorskimi podjetji.  

 

Za zaključek vam želim uspešno mreženje in obilo poslovnih uspehov v prihodnje. 

 

Hvala. 

 


